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Zápis ze 45. zasedání Zastupitelstva Městské části Praha – Dolní Měcholupy 

konaného dne 21. 3. 2022 v zasedací místnosti ÚMČ 
 

Účastníci: Michal Blažek (TOP09), Jana Doláková (TOP09), Luboš Ježil (ODS), Jiří Jindřich (ODS), Vladimír 

Kuba (ODS), David Pavel (NO), Martin Svoboda (NO), Vladimír Študent (NO), Otakar Vich (NO), Petr Vltavský 

(ODS); Šárka Fořtová (tajemnice), Martin Kembitzký (úřad); Martin Rudolf (MP) 

Omluveni: Michal Kohout (ODS) 

Veřejnost: dle prezenční listiny 
 

Počet přítomných členů zastupitelstva: 10 z 11 
 

Zasedání bylo zahájeno v 17:32 hod. (audiozáznam 0:00:00; stenozáznam str. 3) 
 

Starosta přivítal přítomné na řádně svolaném 45. veřejném zasedání zastupitelstva městské části a konstatoval, 

že zastupitelstvo je usnášeníschopné. 
 

(audiozáznam 0:01:49; stenozáznam str. 3) 

Jako ověřovatelé zápisu ze zasedání byli zvoleni P. Vltavský a L. Ježil.  

Hlasováno: pro 7, proti 2, zdržel se 1. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, D. Pavel, P. Vltavský 

Proti: V. Študent, O. Vich 

Zdržel se: M. Svoboda 
 

Do návrhového výboru pro tvorbu usnesení byli zvoleni J. Jindřich a O. Vich. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, 

P. Vltavský 
 

NAVRŽENÝ POŘAD JEDNÁNÍ (audiozáznam 0:03:14; stenozáznam str. 3) 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Směnná smlouva 

3. Dodatek ke smlouvě na služebnu MP 

4. Chodník k propojení Malý háj – Dolní 

Měcholupy  

5. Různé 
 

V. Kuba navrhl změnu programu stažením bodu 4) Chodník k propojení Malého háje a cyklostezky z důvodu 

nedostatečných podkladů.  

Diskuse (audiozáznam 0:04:41; stenozáznam str. 3): M. Svoboda, V. Kuba, J. Jindřich, O. Vich, V. Študent 
 

Hlasováno o protinávrhu pořadu jednání V. Kuby bylo následovně. 

Hlasováno: pro 6, proti 4, zdržel se 0. pořad jednání byl schválen 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, P. Vltavský 

Proti: D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich 
 

SCHVÁLENÝ POŘAD JEDNÁNÍ 

1. Bezpečnostní situace v MČ 

2. Směnná smlouva 

3. Dodatek ke smlouvě na služebnu MP 

4. Různé 
 

1. Bezpečnostní situace v MČ (audiozáznam 0:20:04; stenozáznam str. 7) 

Strážník MP informoval o nápadu trestných činů, které se v Dolních Měcholupech udály v měsíci únoru 2022. 

Na území spadajícím pod MOP Hostivař se udály celkem 4 TČ, a to 1x vloupání do rodinných či bytových 

domů/sklepů/garáží a 3x ostatní trestná činnost (poškození cizí věci, sprejerství). Na území spadajícím pod 

MOP Uhříněves se udály celkem 2 TČ – 1x pokus krádeže vloupáním do OA a 1x krádež vloupáním do RD. 

Diskuse (audiozáznam 0:21:01; stenozáznam str. 7): V. Kuba, O. Vich, M. Rudolf, J. Jindřich 
 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu městské policie o bezpečnostní situaci v Městské části Praha-Dolní 

Měcholupy za měsíc únor 2022. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 45/1  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, 

P. Vltavský 
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2. Směnná smlouva (audiozáznam 0:29:01; stenozáznam str. 9) 

Jedná se o směnnou smlouvu, která se týká několika drobných pozemků, které je potřeba se současným 

majitelem směnit pro budoucí vybudování cyklostezky do Uhříněvsi. 

Diskuse (audiozáznam 0:29:35; stenozáznam str. 9): D. Pavel, J. Jindřich, M. Kembitzký, M. Svoboda 
 

Zastupitelstvo schválilo návrh směnné smlouvy se spoluvlastníky pozemků č. parc. 637/53 o výměře 2 m2, 

637/54 o výměře 27 m2 a 637/55 o výměře 19 m2, vzniklých oddělením z pozemku č. parc. 637/12 zapsaném 

na LV č. 638 vedeném Katastrálním úřadem pro hlavní město Prahu, katastrální pracoviště Praha, k.ú. Dolní 

Měcholupy za pozemek ve vlastnictví městské části Praha – Dolní Měcholupy č. parc. 637/50 o výměře 48 m2, 

vzniklý oddělením z pozemku parc. č. 637/36 zapsaném na LV č. 573 vedeném Katastrálním úřadem pro 

hlavní město Prahu, katastrální pracoviště Praha, k.ú. Dolní Měcholupy, kdy oddělné pozemky jsou vyznačeny 

v geometrickém plánu č. 1916-93/2021 vyhotoveném dne 29. 9. 2021, kdy účelem směny je vybudování 

cyklostezky na směněných pozemcích. 

Hlasováno: pro 9, proti 0, zdržel se 1. UZ 45/2  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, P. Vltavský 

Zdržel se: D. Pavel 
 

3. Dodatek ke smlouvě na služebnu MP (audiozáznam 0:39:06; stenozáznam str. 11) 

Při výstavbě nové služebny pro Městskou policii vznikly drobné vícepráce, které nejsou součástí původní 

smlouvy. Jedná se o okenní bezpečnostní folie a elektroinstalaci pro zabezpečovací techniku. Vícepráce byly 

vyčísleny na částku 37 460 Kč. 

Diskuse (audiozáznam 0:40:04; stenozáznam str. 12): V. Študent, J. Jindřich 
 

Zastupitelstvo schválilo dodatek č. 2 ke smlouvě o uzavření budoucí kupní smlouvy na nákup nebytových 

prostor pro Městskou policii spočívající v navýšení ceny o 37 460 Kč. 

Hlasováno: pro 10, proti 0, zdržel se 0. UZ 45/3  schváleno 

Pro: M. Blažek, J. Doláková, L. Ježil, J. Jindřich, V. Kuba, D. Pavel, M. Svoboda, V. Študent, O. Vich, 

P. Vltavský 
 

4. Různé 

➢ V. Študent (audiozáznam 0:44:07; stenozáznam str. 13) – Zasílal otevřený dopis ohledně pomoci 

uprchlíkům z Ukrajiny. Otevírá toto téma i na zasedání ZMČ. 

Diskuse: J. Doláková 

➢ O. Vich (audiozáznam 0:56:26; stenozáznam str. 15) – Dotaz na osud obchodní haly firmy Attl. 

Diskuse: J. Jindřich 

➢ P. Vltavský (audiozáznam 0:58:28; stenozáznam str. 16) – Informoval o pomoci dolnoměcholupských 

dobrovolných hasičů při zvládání uprchlické vlny z Ukrajiny. 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 1:03:13; stenozáznam str. 17) – Dotaz, zda je v plánu na základě výzvy MHMP 

vytvořit krátkodobé nouzové ubytování v Dolních Měcholupech (např. v hale viz otevřený dopis NO). 

Diskuse: J. Doláková, V. Kuba, O. Vich, J. Jindřich 

➢ O. Vich (audiozáznam 1:13:52; stenozáznam str. 19) – Uzavření parkoviště na Depo Hostivař -> složitý 

přístup na metro, navrhuje projednat s DPP lepší řešení spojení veřejné dopravy.  

Diskuse: J. Jindřich 

➢ M. Svoboda (audiozáznam 1:16:26; stenozáznam str. 20) – Příspěvek k navýšení kapacity školy a školky i 

v souvislosti s přílivem dětí z Ukrajiny. Navrhuje diskusi nad rychlým řešením pronajmutím nevyužitých 

komerčních prostor v DM. 

Diskuse: J. Jindřich 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:20:37; stenozáznam str. 20) – Dotaz, zda MČ spolupracuje v souvislosti 

s naplněním potřeb Ukrajinců s potravinovými bankami či projekty typu „zachraň jídlo“ a jiné. Dotaz na 

ubytovací kapacity bývalého hotelu Mondeo či jiných ubytoven v MČ. 

Diskuse: J. Jindřich, J. Doláková 

➢ V. Kuba (audiozáznam 1:24:17; stenozáznam str. 21) – Informace, že firma Attl přesouvá veškerou svoji 

výrobu do obce Sibřina a v Dolních Měcholupech zůstávají kancelářské prostory. 

➢ V. Študent (audiozáznam 1:26:24; stenozáznam str. 22) – Dotaz k BUS 173, bylo řečeno, že bude jezdit o 

víkendech – jaká je situace? 

Diskuse: J. Jindřich 
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Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 19.01 hodin. 

 

Nedílnou součástí zápisu jsou Usnesení zastupitelstva MČ Praha – Dolní Měcholupy číslo 45/1-3 

ze dne 21. 3. 2022, doslovný přepis diskuse a vlastnoručně podepsaná prezenční listina. 

 

 

 

 

Zapsala: Š. Fořtová 

Přepsala: B. Dubská 

 

 

Ověřovatelé: 

 

 

 

.........................................…... …............................….............. 

 JUDr. Petr Vltavský Mgr.A. Jiří Jindřich, starosta 

  MČ Praha – Dolní Měcholupy 

 

 

................................................ 

 Ing. Luboš Ježil 


